
TARYBOS POSĖDŽIO PROTOKOLAS 
 
 

(2019-01-19) 
 

Vilnius 
 

Posėdis įvyko: 2019 m. sausio 19 d.  
Posėdžio pirmininkas - Lukas Stravinskas 
Posėdžio sekretorė - Skaistė Damaškaitė 
 
Posėdžio pradžia: 14:00 
Dalyvavo: Lukas Stravinskas, Dovilė Bieliauskaitė, Skaistė Damaškaitė, Leonardas 
Marcinkevičius, Mantvydas Šemeta, Rūta Ruginytė, Mykolas Knyza, Greta Gudauskaitė.  
 
Darbotvarkė:  
14.00 - 14.15 val. Registracija. 
14.15 - 14.20 val. Kvorumo tikrinimas, sekretoriaus tvirtinimas, darbotvarkės tvirtinimas. 
14.20 - 14.50 val. LLJ Pirmininko ir Valdybos finansų ataskaitų už balandžio - rugpjūčio bei 
rugsėjo - gruodžio mėnesius pristatymas; 
14.50 - 15.20 val. Klausimai, ataskaitų tvirtinimas; 
15.20 - 15.50 val. LLJ Pirmininko ir Valdybos finansų ataskaitos už 2018 metus, kuri bus 
teikiama registrų centrui, pristatymas (jeigu bus spėta paruošti); 
15.50 - 16.20 val. LLJ Pirmininko ir Valdybos finansų ataskaitos už 2017 metus, kuri bus 
teikiama registrų centrui, pristatymas; 
16.20 - 16.50 val. Klausimai, ataskaitos tvirtinimas; 
16.50 - 17.20 val. LLJ Pirmininko ir Valdybos veiklos ataskaita už spalio (14) - sausio 
mėnesius (dalis jau buvo pristatyta, tai tik papildyti tvirtinimui); 
17.20 val. Posėdžio uždarymas. 
 
SVARSTYTA: Posėdžio sekretoriaus tvirtinimas. 
 
Lukas Stravinskas - Siūlau Skaistę Damaškaitę būti posedžio sekretore.  
 
Patvirtinta bendru nutarimu.  
 
SVARSTYTA: Posėdžio darbotvarkės tvirtinimas.  
 
Patvirtinta bendru nutarimu.  
 
SVARSTYTA: LLJ finansinės ataskaitos tvirtinimas.  
 



Mykolas Knyza - nemačiau reikalo ruošti atskirai lenteles, buhalterė jas padarys per šią 
savaitę ir per sueigą galėsime patvirtinti.  
 
Rūta Ruginytė - iki sueigos būtinai padaryk ir įregistruok.  
 
Lukas Stravinskas - geriau pasitvirtinkime veiklos ataskaitą, kuri nebuvo patvirtinta 
praeitame posėdyje.  
 
BALSAVIMAS: Balsavimas dėl LLJ veiklos ataskaitos tvirtinimo.  
 
Kvorumas yra 
 
Patvritinta bendru nutarimu.  
 
NUTARTA: Patvirtinti LLJ veiklos ataskaitą.  
 
Mykolas Knyza - geriau pasikalbėkime apie Sueigos organizavimą. Šiuo metu Rūta yra 
prisiėmusi Sueigos ir gimtadienio organizavimą.  
 
Mantvydas Šemeta - jau laikas paskelbti renginio vietą.  
 
Rūta Ruginytė - greitu metu bus paskelbta. Dieninė dalis vyks Klaipėdos universitete. Taip 
pat skyrių pirmininkai, nepamirškite savo skyriams priminti, kad reikia užsiregistruoti ir 
pervesti dalyvio mokestį.  
 
Mykolas Knyza - Sueigai pirmininkaus Marija Markauskaitė ir Saulius Žukauskas. Taip pat 
Raimonda Bogužaitė bus siūloma į Kontrolė komisiją, Kontrolės komisija tokiam siūlymui 
pritarė. 
 
Lukas Stravinskas - o nenorite apsvarstyti Medos Lileikaitės kaip varianto?  
 
Mykolas Knyza - manau, kad Kotryna Tamkutė šiuo atveju būtų kompetetingesnė.  
 
Mykolas Knyza - vakarinė dalis vyks Vyšnioje.  
 
Mantvydas Šemeta - ar dėl briedžių jau sukomunikuota?  
 
Mykolas Knyza - dar ne, bet bus padaryta. 
 
Mykolas Knyza -  svečių atvažiuos 10 ukrainiečių, iš Lymec’o Edgaras ir Deimantė žada 
atvažiuoti, du latviai, vengrai neatvažiuos, o iš estų dar nėra žinių.  
Taip pat ar Sueigos metu reikia debatų? 



Visi kartu - taip.  
 
Mykolas Knyza - debatai bus.  
 
Mykolas Knyza - didžiausias pakitimas yra tai, kad penktadienį turėjo būti teikiami 
dokumentai, bet jokių dokumentų negavau (pozicijų).  
 
Mantvydas Šemeta - ar iš ėsmės šiuo metu problema yra renginio finansuose?  
 
Mykolas Knyza - taip.  
 
Lukas Stravinskas - o iš JRD dar nėra pinigų?  
 
Mykolas Knyza - nėra, tai labai didelė problema.  
 
Lukas Stravinskas - o nebuvo svarstoma prašyti paramos iš trijų liberalų kandidatų į merus 
Klaipėdoje?  
 
Rūta Ruginytė - iš Simono ir Eligijaus jau tikrai nebus prašoma, nes Simonas jau ir taip 
davęs, o su Eligijum nenorime reikalų turėti. 
 
Leonardas Marcinkevičius - o nebuvo svarstoma teikti kultūros projektų?  
 
Rūta Ruginytė - nėra kam rašyti ir nebus kam teikti, bus vėl ta pati situacija - gausime pinigus 
tik po 3 mėn. 
 
Leonardas Marcinkevičius - o ar Klaipėdoje įvyks neeilinė sueiga?  
 
Rūta Ruginytė - sausio 27 d. įvyks Klaipėdoje neeilinė sueiga. Taip pat visiems seniams yra 
parašyta ir paprašyta bent po 10 eur prisidėti prie renginio.  
 
Lukas Stravinskas - o ar nebus bendro autobuso?  
 
Mykolas Knyza - nėra tam pnigų.  
 
Rūta Ruginytė - jei dar turite klausimų dėl Sueigos - klauskite.  
 
Lukas Stravinskas - jei apie Sueiga jau viskas gal dar yra klausimų dėl ataskaitų?  
 
Mykolas Knyza - JRD ataskaita jau yra paruošta.  
 
Rūta Ruginytė - ar yra atsiskaityta už būstines patalpas?  



 
Mykolas Knyza - taip.  
 
Rūta Ruginytė - ar LLJ neturi jokių skolų? 
 
 
Mykolas Knyza - šiuo metu nėra, bet už sausio mėnesį atėjo sąskaita už būstinę - reikia 
užmokėti. 
 
Rūta Ruginytė - trūksta žmonių į organizavimo komitetą, jei yra norinčių, prašau prisijungti.  
 
Lukas Stravinskas skelbia posėdį baigtą.  
 
Posėdžio pirmininkas: Lukas Stravinskas. 
 
Posėdžio sekretorė: Skaistė Damaškaitė.  
 


